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JERZY KORALEWSKI                                              
RADNY RADY MIEJSKIEJ
W KOWALEWIE POMORSKIM                                                                             
                                                                 

                                                                                            SZANOWNY PAN 
                                                                                            JACEK ŻURAWSKI 
                                                                                            BURMISTRZ MIASTA 
                                                                                            W KOWALEWIE POMORSKIM 
                                                                                            za pośrednictwem 

                                                                                             JERZEGO ORŁOWSKIEGO 
                                                                                             PRZEWODNICZĄCEGO 
                                                                                             RADY MIEJSKIEJ 
                                                                                             W KOWALEWIE POMORSKIM 
              
                                                                                                          
                                                               INTERPELACJA 
                 
               Biorąc pod uwagę sprzyjającą atmosferę i sytuację o możliwości skorzystania ze 
środków Krajowego Programu Odbudowy, proszę Pana Burmistrza o przygotowanie 
przedsięwzięć i zadań inwestycyjnych w zakresie infrastruktury służącej mieszkańcom 
miasta i gminy w zakresie poprawy usług publicznych a tym samym podwyższenia warunków
życia dnia codziennego. 
                Przygotowanie określonych zadań w szerszym przedziale czasowym daje nam 
większe szanse na skorzystanie z ewentualnych środków unijnych oraz lepszego 
przygotowania się organizacyjnie i finansowo w celu aktywnej zdolności absorpcyjnej 
środków unijnych z KPO i funduszy strukturalnych.
                Niniejszy materiał proszę przedstawić na komisjach Rady Miejskiej i ewentualnie 
przyjąć go na sesji Rady Miejskiej. 
                         
                                    
                                    
                                                        Z wyrazami szacunku i poważania 
                                   
           
                                                
                                                                          
                                                                                    Jerzy Koralewski 


